
Raadsvraag : 2022-43

Raadslid Coopmans mbt ontwikkelingen bedrijventerreinen Bakel

Geacht college,

Naar aanleiding betreffende mijn raadsvraag van 13 april (uitbreiding bedrijventerrein Bakel 
welke dus beantwoord had moeten zijn!) heb ik een aanvullende vraag.

• Is er inmiddels vooroverleg geweest met de provincie betreffende uitbreiding 
bedrijventerrein Bakel aan het Hollevoort\Hilakker.

• Zo nee, waarom niet en wanneer staat dit op de agenda?
• Zo ja, wat is de reactie van de provincie?
• Is of word het principeverzoek van Dhr. de Weert tot ontwikkeling bedrijventerrein aan 

het Overschot in Bakel ook in dit vooroverleg meegenomen?
• Zo nee, waarom niet?
• Zo ja, wilt u de provinciale reactie dan met de gemeenteraad delen?
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